
Ukebrev uke 17. Referat fra møte 25.4.2017. 

Etter påskeferie og møtefri i uke 16 pga dugnad på utleiebuene våre, var vi igjen samlet i vanlige 

lokaler tirsdag 25.4. 

Arne E hadde innkalt til ekstraordinær generalforsamling for å velge Erik G’s erstatter som 

innkommende president i 2017-18, og ville også si noe om planer for sitt rotaryår. 

Erik skal flytte ut av kommunen like etter sommeren i år, og har meddelt at han ikke kan ta på seg 

vervet som president elect i rotaryåret 2017-18. Nytt forslag er Trond Sando, som har sagt seg villig 

til å ta på seg oppgaven. Han ble klappet inn uten motforestillinger. 

President for 2017-18, Arne E, presenterte løselig planene for «sitt» år. Han mener det er viktig at 

neste års komitéer kommer tidlig i gang med arbeidet, derfor setter han av neste møte, 2. mai, til 

jobb i disse komitéene. Spesielt er det viktig at prosjektkomitéen kommer godt i gang. 

Ellers vil han fortsette arbeidet med å fokusere på kameratskapet og samholdet i klubben. Han 

mener det er viktig at alle medlemmene har et eierskap til klubben, og det mener han først og fremst 

kan oppnås med engasjement.  

Vi er inne i en 3-årsplan, og mye av det som skal skje blir en oppfølging av det vi holder på med i 

klubben i dag. Lokale prosjekter er viktig, likedan arbeidet med å sette klubben på kartet i 

nærmiljøet, så avisa blir en samarbeidspartner vi må utnytte. Vi må synliggjøre hva vi gjør, det kan vi 

alltid bli bedre til! 

Arne presenterte også en forsiktig opptrappingsplan når det gjelder medlemstallet framover, med 32 

i 2017-18 og 34 i 2018-19. Dette skulle vel være et oppnåelig mål. 

Mer detaljerte planer kommer etter hvert som året nærmer seg. 


